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Närvarande: Christel Andersen, Anita Feurstein Bardun, Anders Göth, Annika Nilsson (sekr), Tommy Nilsson, 

Björn Strandmark (ordförande), Jörgen Mattiasson och Vanja Gottlow. 

Plats och tid: Örtofta Folkets hus 4 april, kl 18.30 

 

Mötets öppnande: Mötet öppnades. 

 

Dagordning: Dagordningen godkändes. 

 

Justerare:  Christel och Anita valdes till justerare. 

 

 

Föregående protokoll:  Genomgång av föregående protokoll (från möte 240201) som lades till 
handlingarna. 

 

 

Ekonomi & medlemsantal:  Nu har vi 92 st som har betalat för 2024. Tommy redovisar planerade utgifter. 
Likviditeten är god. Faktura adress, digital och postal, kommer att ligga på vår 
webbplats. 

 

Årsmötet, status Årsmöte är lördag den 13 april kl. 13.00, som följs av med föreläsning av Anders 

Ödman kring bygdens historia. Årsberättelse är klar. Det finnas ett korrigerat 

årsbokslut för 2022 och ett nytt för 2023 till årsmötet. Tommy ordnar med fika 

och Jörgen med lokal på Sockerbruket, styrelsen samlas kl. 12.30. 

Styrelseledamot Therese Andersen kommer att avtackas. 

 

Vårfintdagen, status Vårfintdagen äger rum den 27 april, plockare och säckar kommer att finnas 

utsatta i byarna från kl 9.00 – 16.00. Annika och Tommy arrangerar det 

praktiska runt Vårfintdagen från Byalagets sida, vilket i år innebär kontakt med 

kommunen och hantering av plockare, säckar, skräp och kostnader som täcks av 

kommunens bidrag. Styrelseledamöter från Väggarp och Toftaholm hämtar och 

lämnar plockare hos Annika i Örtofta. Byalaget kommer även att klippa ner ris 

och sly längs med promenaden, Annika ber kommunen att hämta även detta.  

 Kyrkan bjuder in till andakt med musik kl. 11.30. Scouterna håller i grillning kl. 

12.00 vid scoutstugan i Väggarp, då kommer även Edvard Danielsson från 
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Örtofta att spela handpan. Delar av styrelsen kommer att vara där och bistå 

med det praktiska och ge möjlighet för deltagare att lösa medlemskap för året. 

Den mobila konsthallen ARTiE kunde tyvärr inte i år vara placerad utanför 

Folkets hus i Örtofta, under helgen den 27 och 28 april, Vårfinthelgen, som 

tidigare skrevs i protokoll utifrån att tänkt konstnär har förhinder.  

  

 
Arbetsgrupper: Förlängning av å-promenaden – Svenstorp och Sockerbruket vill inte upplåta 

mark till en ny promenad mellan Toftaholm och Örtofta. Kraftringen vill sponsra 

projekt i Toftaholm efter planerat markarbete för nya fjärrvärmerör och även 

Sockerbruket meddelar att de vill bidra. Möte kring detta med Sockerbruket och 

Kraftringen är den 9/4, Christel, Annika, Björn och Anders närvarar. Ny 

arbetsgrupp med boende från Toftaholm behöver utses, Anders är 

sammankallande. 

Kultur & fritid: kommande evenemang: ”Kaosodling – mat och kretslopp” med 

Elina Linderberth 11 april kl. 18.30. Entréavgift för första gången, för icke 

medlemmar, gratis för medlemmar i Byalaget. Björn och Anita hjälper till med 

kassa och möjlighet finns att köpa medlemskap. 

Anslutning till fiber – byborna har fått kollektivt erbjudande om efteranslutning 

av Teleservice. 

Jättelokor – status är att kommunen och markägare, Bennet, meddelar att 

samarbetet dem mellan om åtgärder inte är aktuellt. Det blir inget bete av tex 

får, av olika skäl. Båda kommer att ”klippa” jättelokorna som de har gjort 

tidigare år. Alltså ingen bekämpning för att ta bort dem, så som det enligt lag 

åligger markägare. Annika har varit i förnyad kontakt med Länsstyrelsen som 

har tagit ny kontakt med markägarna för att se på lösningar som är mer 

effektiva än de som utförs idag. Länsstyrelsen meddelar också att de har väldigt 

knappa resurser för detta. Länsstyrelsen har ställt frågan till Byalaget om 

styrelsen och övriga bybor eventuellt skulle vara intresserade av att hjälpa till 

med insatser i området? Länsstyrelsen skulle då bidra med en plan och låna ut 

en del utrustning (skyddskläder, redskap mm). Styrelsen är positiv till detta och 

enas om att områden inne i Furet vore prioriterat. Viktigt att insatserna 

upprepas över flera år för att de ska vara effektiva. Björn kommer att lyfta 

frågan även med Lilla Harries styrelse om de är intresserade av att delta. Sedan 

många år är det Lilla Harries byalag som bidrar med klippning av stigen i Furet 

och då jättelokorna i längs med stigen och skräphantering mm i Furet. Annika 

återkopplar till Länsstyrelsen.  
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Promenad längs med Bråån – status är att markägaren och kommunen inte är 

överens om nytt avtal för skötsel av promenaden, men kommunen har 

meddelat att dialog pågår. Annika fortsätter bevaka ärendet och har även 

felanmält till kommunen klotter i järnvägstunneln samt behov av rengöring och 

restaurering av väggmålningarna. 

Utbyggnad av Örtoftaverket – sammanfattning av senaste informationsmötet. 

Järnvägen med anslutning till anläggningen blir fördröjd pga. att Trafikverket 

ännu inte beslutat om och hur detta ska ske. Första delarna av bygget för nya 

anläggningen inleds till hösten, med ny fjärrvärmeledning bl.a. förbi Toftaholm, 

som ska gå till Lund. Se punkt Å-promenaden, om sponsring av projekt i 

Toftaholm, dialog pågår. De har även gjort en del åtgärder för att minska ljus 

från befintliga anläggningen. Byalaget har tagit upp frågan om annan 

kompensation för bygden tex erbjudande om fjärrvärmeanslutningar till 

förmånligt pris, men inget gehör för detta i dagsläget.   

Hjärtstartare: Christel har inte fått återkoppling av kyrkan med ev placering av 

deras hjärtstartare utanför församlingshemmet i Väggarp. I Örtofta ska den som 

idag finns inne i Folkets hus placeras utanför. Christel undersöker totalkostnad 

för detta och kontaktar kommunen med fråga om de kan ta del av eller hela 

kostnaden. Det saknas en hjärtstartare i Toftaholm, Christel har undersökt med 

Forenom Hostel Lund Örtofta om de har eller kan tänka sig att införskaffa och 

placera utomhus för högre tillgänglighet, de ska återkomma.  

 
Övrigt:  Antal styrelsemöten per år – Tidigare beslut om 5 styrelsemöten per år, nytt 

beslut om 6 styrelsemöten per år. Utöver detta kommer Årsmötet, möten i 

olika arbetsgrupper, kontakt via mail och Messenger.  

                                                        Sammanfattning av EBR mötet – Christel informerar idag kort och styrelsen har 

fått minnesanteckning. Krisberedskap var en av punkterna, bl.a. så kommer 

kommunen att installera krigslarm i varje by (s.k. hesa Fredrik), Christel har 

föreslagit placering på Folkets Hus av denna. Skyddsrum saknas ofta i byarna. 

Christel frågar kommunen om ev. föredrag till hösten om krisberedskap. 

Ytterligare punkt var att flera orter i Eslövs kommun har drabbats av 

försämrade tågtider och längre restider med ny tidtabell, kommunen kommer 

att lyfta detta med Skånetrafiken.  

  Sammanfattning av föreningsmöte 28/2 - dialog kring gemensamma 

arrangemang kring bl.a. Vårfintdagen där planering nu är klar. På Valborg tänds 

bålet kl. 19 i år och kyrkokör sjunger. Bordsloppis planeras, man kan hyra bord 

och sälja egna loppis saker, planeras vid Folkets Hus den 1 juni. Till hösten 

fortsatt dialog kring Julmarknad och Ljuspromenad mm. Nytt möte 11/9 kl 18  
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 Artikel i SKD - om vår skrivelse till Skånetrafiken om försämrad tidtabell, Björn 

blev intervjuad. Björn har även informerat Stehag och Stångby byalagen om 

skrivelsen. Detta är försämringar som drabbar många orter norr om Lund. 

Medlemsdekaler till brevlådorna – Det är inte så många som sätter upp dem på 

brevlådorna, men styrelsen hoppas att fler ska göra det så det blir synligt och en 

påminnelse till alla att betala medlemsavgiften. Björn gör ytterligare inlägg på 

Facebook för påminnelse. 

Medlemsförmåner – uppföljning från förra mötet, bl.a. provar vi nu med inträde 

på föreläsningar, som blir gratis för medlemmar. Även billigare tex hyra av bord, 

stolar och lokal för medlemmar via ÖiS är ett förslag. 

Medel till landsbygdsutveckling – Christel kontaktar Bennet om hur han ställer 

sig till det beviljade projektet, om en promenad är möjlig.  

Möte Lilla Harrie Byalag – planeras under våren för gemensamma frågor, tex       

kring jättelokorna. 

 

Kommande möte: Nästa möte 30/5 kl. 18.30, Folkets hus, Björn fixar fika. 

 

Mötet avslutas:  Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet Justeras:   

 

……………………………… …….…………………………… ………………………………… 

  

Annika Nilsson Christel Andersen                         Anita Feurstein Bardun 


